



LIPPO SECURITIES LIMITED

2302 TOWER ONE
LIPPO CENTRE
89 QUEENSWAY, CENTRAL
HONG KONG

IMPORTANT ORDERS PLACED BY FAX

Should you wish to place buying or selling instructions with us by fax please only do so between the hours of 8:30am and 4:15am the following day Hong Kong time. During these hours our trading desk is always manned (except on US and Hong Kong public holidays.)

Also, you should always follow up with a phone call to your account executive or our dealing desk to ensure that we have good receipt of your messages.

Failing to do so, we will not accept responsibility for faxed orders.

Should you have any queries over this, please get in touch with your account executive.

重要通告 經傳真下達指令

倘若 貴客戶經傳真下達買賣指令，請於香港時間上午八時至翌日上午四時十五分之間傳送。在此段時間內，本行之交易室已備派專人為閣下服務。（美國及香港假期除外）。

在傳送指令後，請致電 貴客戶之營業代表或本行交易室以確保接收良好。

若然未能確保上述接收情況，本行對該指令之履行將不負責。

如有任何疑問，請與 貴客戶之營業代表聯絡。